
 
 

 
                              
                          
 
 

INDSIGELSE 
til 

INDSATS PLAN FOR GRUNDVAND I STORAARHUS 
 
 
 

Jeg er en af de berørte lodsejere,  med bortforpagtet landbrugsjord. 
 
Indsatsplanen ser ud om, den endnu ikke har taget højde for de konsekvenser og omkostninger, 
der er forbundet med en sådan plan. 
 
Det vil uden tvivl blive et eldorado for advokater, jurister, landinspektører, konsulenter og andre 
omkostningstunge erhverv, når der skal afgøres erstatninger og lign. 
 
Det er jo ikke indregnet / fremsat erstatnings forslag til afhjælpning af indsatsplanen. 
 
Det ligner at man vil lave en plan, som vedtages, men som man ikke har råd til at give erstatning for, 
eller kun i ringe omfang. Hvis planen vedtages, skal den følges og når der ikke er taget højde for 
erstatninger, bliver det til et slagsmål uden lige. 
 
I øvrigt er det ikke særligt veldokumenteret, at grundvandet er der,  hvor kortene viser og ej heller 
undersøgelses metoder. 
 
At der kan foretages jordfordeling, vil betyde en markant ændring af mulighederne for at nedlægge 
byskel, stengærder og lignede. Der er i dag næsten en umulighed at nedlægge et byskel. 
 
Alt i alt kan konstateres at indsatsplanen er mangelfuld og ikke bør vedtages. 
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